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Planering för förändringar vid Odenplan 

 

Det förslag till galleria som remissbehandlade av stadsdelsnämnden i 

september 2007 är inte längre aktuellt. Frågorna om hur det nya 

stadsbiblioteket ska knytas till Odenplans station, och behovet av nya 

kommersiella lokaler vid Odenplan, behöver ändå besvaras och samordnas med 

övriga projekt. För att bidra till att det fortsatta arbetet blir framgångsrikt bör 

stadsdelsnämnden enligt vår uppfattning tillskriva de ansvariga nämnderna 

enligt nedan: 

 

”Det senaste halvårets debatt har visat på vilket engagemang som finns bland 

de boende för Odenplans framtid, och hur viktigt det är att låta medborgarna 

vara med och påverka utvecklingen. Norrmalms stadsdelsnämnd vill därför 

uppmana Exploaterings- och Stadsbyggnadsnämnderna att bedriva det fortsatta 

planeringsarbetet i öppen dialog med medborgarna på Norrmalm. 

Stadsdelsnämnden vill framhålla att nämndens sammanträden med fördel kan 

användas för att presentera och debattera olika förslag.” 

 


